
Protokoll fra Frilynts kontrollkomite regnskapsåret 2022

Deltagere: Andreas Ruggesæteer, Joachim Svendsrød, Tale Haugan, Nathalie Sørensen
Hunsrød, Kristine Helene Salvesen og Thor Rikard Odberg

Kontrollkomiteen, heretter benevnt som KK, har gjennomgått driften av organisasjonen for
2022.

KK har fått tilsendt styrets møteprotokoller og annen dokumentasjon som komiteen har
ønsket på e-post. Kontakten med styret og administrasjonen har foregått med møte på
kontoret, telefon og e-post

Egenkapitalen øker fortsatt, og regnskapet viser et aktivitetsresultat på kr 732 323.
Likviditeten er god (L 1 er 1,89 og L 2 er 1,80) noe som er betryggende for driften av
organisasjonen.

KK mener organisasjonen har god styring på økonomien.

Aktiviteten i organisasjonen er stigende, men fortsatt mindre enn før korona utbruddet.

Det har vært få besøk ute i lag og foreninger i året som er gått.

Medlemstallet er per 19.04.23 ikke klart, da ca 30% av laga som er tilslutta Frilynt ikke har
sendt inn aktivitetsrapporten innen fristen.

Det er gjennomført medarbeidersamtaler med alle ansatte, og bedriftshelsetjenesten har
gjennomført en medarbeiderundersøkelse. Det er betryggende for KK å se at HMS blir tatt
på alvor, noe som betyr mye for et godt arbeidsmiljø.

Regnskapet og protokoller gir et godt bilde av Frilynts drift.

KK ser at styret og administrasjonen samarbeider godt og at det er svert god kontroll på
driften av organisasjonen.

KK anbefaler at styrets beretning og Frilynts årsregnskap godkjennes.

Kontrollkomiteen 19.04.23

Kristine Helene Salvesen Thor Rikard Odberg
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